
آرمان ملی: تیم ملی فوتبال مقابل قطر به برتری 4 بر یک 
دست یافت. این نتیجه اما باعث شد که بازیکنان تیم ملی به 

حریف طعنه بزنند! 
   نظر سرمربی 

امیر قلعه نویی پس از برتری 4 بر ۱ تیم ملی کشورمان مقابل 
قطر در نشست خبری پس از این دیدار حضور یافت و گفت: 
فکر می کنم یکی از روزهای خوب ما بود. ما 4 گل زدیم و چندین 
موقعیت را هم می توانستیم تبدیل به گل کنیم که نشد. در 
مجموع بازی خوبی بود. به تیم قطر هم تبریک می گویم. آمدند 
فوتبال خوبی بازی کردند. چه زمانی که جلو بودند و چه زمانی 
که بازی مساوی بود. این بازی یکی از بازی های خوب این گروه 
بود و آسیا از این بازی لذت برد. او درباره شکست تیم ملی در 
نیمه نهایی جام ملت ها مقابل قطر در سال گذشته گفت: ما 
بازی قبل را هم که 3 بر 2 باختیم بدشانس و کم شانس بودیم. 
آن روز یک توپ آمد و سه گل خوردیم و کلی موقعیت خراب 
کردیم. قلعه نویی در بخش دیگری از صحبت هایش گفت: 
به هر حال بزرگ ترین تیم های دنیا هم نمی توانند یکنواخت 
بازی کنند. ولی آنجا که باید خیلی ها به ما کمک می کردند، 
تبر برداشتند و ما را زدند. این جای نگرانی است. استاد جلالی 
هم می گوید یک مواقعی شاید شرایط خوب نباشد و شما باید 
کمک کنید. پیشکسوتان، آقای فریبا، آقای محصص، آقای 
، آقای رجبی، آقای اصغر شرفی و... خیلی به ما کمک  چراغپور
کردند. با آقای شرفی در مراسمی که آقای مهاجرانی هم بود که 
راه تان را ادامه بدهید و به این حرف ها توجه نکنید. آقای روشن 
هم انتقاد می کنند ولی خیلی جاها هم راهنمایی می کنند. از 
همه پیشکسوتانی که دل شان برای ملت عزیز ایران و فوتبال 

می سوزد، تشکر می کنم. 
   کنایه آزمون 

سردار آزمون با دو گل و یک پاس گل بهترین بازیکن دیدار برابر 
قطر در مرحله مقدماتی جام جهانی 2۰2۶ شد. وی در نشست 
خبری بعد از بازی اظهار داشت: عملکرد خیلی خوبی داشتیم 
و سه امتیاز مهمی را کسب کردیم. بازی آسانی برای ما بود. واقعا 
انتظار نداشتم این چنین شود. وی در پاسخ به این سوال که 
این برد چقدر بعد از تساوی با ازبکستان برای تیم ملی مهم بود، 
بیان کرد: تمام بازی ها برای ما مهم است و باید به مسیر خودمان 
ادامه دهیم. از الان باید روی بازی بعد خود تمرکز کنیم. مهاجم 
تیم ملی ایران در مورد انتخابش به عنوان بهترین بازیکن زمین 
گفت: این تلاش همه بازیکنان بود که من بهترین بازیکن زمین 
گر آنها نباشند شما بهترین بازیکن دنیا نیز باشی کاری  شدم و ا
به تنهای از پیش نخواهید برد. به همه بازیکنان، کادر فنی و 
مردم ایران این پیروزی را تبریک می گویم و مستحق این برد 
بودیم. آزمون اظهار داشت: وقتی شما با پیراهن تیم ملی پیروز 
می شوید و مردم را خوشحال می کنید حس غرور پیدا می کنید و 
هیچ چیز را با این حس عوض نمی کنید. خدا را شکر می کنم این 
بازی را بردیم. همه بازیکنان بهترین بودند و از حالا به بازی بعد 

فکر می کنیم. وی در مورد انتقادات نسبت به خط حمله تیم ملی 
عنوان کرد: من و مهدی طارمی چندین سال است که کنار هم 
بازی  می کنیم و از روحیات و اخلاقیات هم شناخت داریم. باید 
که می دانند از ما چگونه و در کجا  از کادر فنی تشکر کنم، چرا

استفاده کنند و این موضوع مهمی است. 
   طعنه نورافکن 

امید نورافکن در بازگشت تیم کشورمان از دوبی پس از برتری 
چهار بر یک مقابل قطر در مرحله انتخابی جام جهانی 2۰2۶، 
اظهار داشت: در جام  ملت ها حضور نداشتم و وقتی با برخی 
بازیکنان تیم ملی صحبت می کردم، بابت شکست مقابل قطر 
در مرحله نیمه نهایی این رویداد، بسیار ناراحت بودند. وی 
افزود: قبل از بازی شب گذشته، بازیکنان باتجربه در رختکن 
صحبت های داشتند که این صحبت ها باعث شد بقیه بازیکنان 
از جمله خودم احساس غرور کنیم و با قدرت پا به میدان بگذارم. 
در این بازی همه خوب بودیم و قطر حرفی برای گفتن نداشت. 
بازیکن تیم ملی ادامه داد: در این بازی به دستور کادرفنی در 
دفاع چپ حاضر بودم و خدا را شکر می کنم توانستم جواب 
اعتماد کادرفنی و امیر قلعه نویی را بدهم. از یک موضوع دیگر 
هم خوشحالم هستم که میلاد محمدی اجازه هنرنمایی به 
کرم عفیف را نداد. امیدوارم میلاد در آینده هم برای تیم ملی  ا
بدرخشد. نورافکن یادآور شد: باید چند بار آن صحنه ای که گل 
خوردیم را بررسی کنیم، چون نباید این موضوع تکرار نشود. وی 
در مورد میزبانی امارات گفت: جای تاسف دارد نتوانستیم در 
ایران میزبانی کنیم، چون استادیوم آزادی جو خاص خودش 
را دارد که هر تیمی وارد آن شود، قطعا لطمه می بیند. با این 
حال از اماراتی ها تشکر می کنم که همه امکانات را در اختیار 

کرم عفیف  ما گذاشتند. بازیکن تیم ملی درباره جنجال های ا
، اظهار کرد: این بازیکن اصلا در حد و اندازه  بازیکن مطرح قطر

بازیکنان ما نیست. 
   انتظار نداشتیم 

مهدی امیرآبادی در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی از عملکرد 
تیم ملی فوتبال ایران برابر قطر اظهار کرد: نیمه اول چون تیم 
ایران قطر را آنالیز می کرد بازی خوبی ارائه نداد اما نیمه دوم بازی 
بهتر و قابل قبول بود. قطعا با جوانگرایی که قلعه نویی انجام 
می دهد این تیم رفته رفته بهتر می شود. بازیکن پیشین تیم ملی 
فوتبال در پاسخ به این پرسش که این پیروزی چقدر در کاهش 
گر انتقاد در راه  انتقادات از تیم ملی تاثیرگذار است؟ تصریح کرد: ا
درست باشد، همه قبول می کنند و به تیم ملی کمک می کند. 
البته انتقادات همیشه وجود دارد. امیرآبادی در پاسخ به این 
سوال که آیا تیم ملی برابر قطر ضعفی داشت؟ خاطرنشان کرد: 
نیمه اول در خط دفاعی چون نعمتی تازه به ترکیب تیم ملی 
اضافه شده مشکل داشتیم اما هر چقدر جلو رفتیم ضعف ها 
برطرف شد و عملکرد تیم راضی کننده بود و حتی می توانستیم 
گل های بیشتری به ثمر برسانیم. بازیکن پیشین تیم ملی 
کید کرد: با توجه به اینکه بازی بعدی ایران برابر  فوتبال ایران تا
کره شمالی است، بازیکنان نباید مغرور شوند چون همه گونه 
احتمالات در فوتبال وجود دارد و تا ثانیه آخر هر بازی هیچ چیزی 
قابل پیش بینی نیست. باید تیم ملی با همین روند بازی ها را 
ادامه دهد تا صعودش را به جام جهانی قطعی کند. امیرآبادی 
در پایان در پاسخ به این پرسش که آیا انتظار به ثمر رسیدن 
چهار گل را در دیدار ایران برابر قطر داشتید؟ گفت: انتظار 4 گل 
را نداشتم اما پیش بینی می کردم که ایران قطر را شکست دهد. 
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پس از برد پرگل در امارات 

گردان قلعه نویی به قطر  طعنه و کنایه شا

تورنمنتی که فقط فیفا دوستش دارد  
کشمکش بین مسئولان رده بالای فوتبال در 
اروپا و فیفا بر سر جام جهانی باشگاه ها احتمال 
لغو این رقابت ها را زیاد کرده است. خاویر تباس 
لیگا به شدت با جام جهانی باشگاه ها  رئیس لا
که از ۱۵ ژوئن تا ۱3 ژوئیه 2۰2۵ در آمریکا برگزار 
خواهد شد، مخالفت کرده است. او در جریان 
مجمع اتحادیه باشگاه های اروپایی در بروکسل 
از رئیس فیفا خواست فورا مسابقات را لغو 
لیگا عنوان کرد فیفا پولی برای  کند. رئیس لا
میزبانی جام جهانی باشگاه ها ندارد. رئیس 
که روسای  کرد  لیگا همچنین ابراز نگرانی  لا
لیگ ها و تیم ها مجبور به پرداخت هزینه این 
رویداد شوند. او از اینفانتینو خواست پشت 
کره بنشیند. آقای رئیس، خودتان  میز مذا
می دانید که حق پخش جام جهانی باشگاه ها 
با بودجه ای که قبلاً اعلام کردید حاصل نشده 
است. شما به خوبی از نبود حمایت مالی برای 
گاهید. همین حالا این رقابت ها  این مسابقات آ
کره بنشینیم.  را حذف کنید و بیایید پای میز مذا
گفت وگو  با فیفا در حال  که  ما سال هاست 
دوستش  فیفا  فقط  که  تورنمنتی  بوده ایم. 
دارد پیش از این فدراسیون ها و اتحادیه های 
 )FIFPro Europe( فوتبالیست های حرفه ای
لیگا در ارتباط با فرمت جام جهانی  در کنار لا
باشگاه ها و افزایش تیم ها شکایتی را علیه فیفا به 
کمیسیون اروپا ارائه کرده بودند. اتحادیه های 
لیگا در بیانیه  فوتبالیست های حرفه ای و لا
خود اشاره کردند که از تعداد زیاد مسابقات در 
این فصل که می تواند بر سلامت بازیکنان تأثیر 
بگذارد ناراضی اند و تحمیل تصمیمات فیفا در 
تقویم بین المللی سوءاستفاده از قدرت است و 

قوانین اتحادیه اروپا را نقض می کند. 

ویژه

یپوف  ماشار الدین  ل  جلا
ل یکی از  هافبک تیم استقلا
اصلی ترین ستاره های مصاف 
تیم ملی ازبکستان مقابل امارات 
بود. دیداری که در نهایت با برد 
گردان کاتانچ  یک بر صفر شا
همراه شد و تاثیر ماشاریپوف در 

این برد کاملا مشهود بود. 

استفاده از این فناوری کمک داور 
ویدئویی همچنان به صورت ناقص 
در حال استفاده است و فقط در 
چند ورزشگاه امکان استفاده از 
سیستم کمک داور ویدئویی برقرار 
شده که می توان به استادیوم امام 
ک، سردار آزادگان قزوین،  خمینی ارا

فولادشهر اشاره کرد. 

آنتونلا روکوزو، همسر لیونل مسی، 
به درخشش او در بازی برابر بولیوی 
کنش نشان داد و در صفحه  وا
رسمی اش در شبکه اجتماعی 
گرام نوشت: »تو بهترین  اینستا
بازیکن تمام تاریخ هستی!« تا به 
این شکل شادی اش را از درخشش 

همسرش نشان داده باشد. 

ت
شــ

س نو
عک

کنش   درخشش کمک داور         وا

گفتوگو

ابراهیم شکوری مربی تیم فوتبال شمس آذر 
در  تیم  این  وضعیت  خصوص  در  قزوین 

رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
   در مورد وضعیت تیم و کسب ۶ امتیاز از 

لیگ برتر چه نظری دارید؟
 فکر می کنم بعد از پیروزی مقابل مس، 
شرایط تیم ما خوب شد با این حال می دانیم 
بازی بعدی ما با هوادار چقدر سخت است. 
بچه های ما می دانند در لیگ ایران بازی 
آسان وجود ندارد و باید به همه تیم ها احترام 
گذاشت. شمس آذر فصل گذشته در نتیجه 
گیری عالی بوده و بهتر از تصور امتیاز گرفت، به 
خاطر همین امسال کار سخت تر شده، چون 
همه نتیجه فصل قبل را می بینند. به خاطر 
همین هرکسی بخواهد در شمس آذر کار کند 

سختی زیادی باید بکشد. 
 نظر شما در خصوص تغییرات زیاد در 
کادر بازیکنان این تیم در ابتدای فصل و تاثیر 

آن روی نتیجه گیری این فصل چیست؟
 شمس آذر به عنوان یک باشگاه بازیکن 
ساز شناخته می شود. سال گذشته بازیکنان 
این تیم درخشیدن و امسال به تیم های دیگر 
رفتند. به هرحال ۱۰، ۱2 بازیکن از ما جدا شدند 
و به جای آنها چند بازیکن جذب کردیم. قطعا، 
اما جدایی این همه بازیکن روی کار هر تیمی 

تاثیر می گذارد. 
 آیا شمس آذر به بازیکنانش مبالغ نجومی 

پرداخت می کند؟ 
کردن و  تیم ما دنبال پول زیاد پرداخت 
ستاره گرفتن نیست. ما به دنبال بازیکنان کمتر 
ح  شناخته شده و مستعد هستیم تا با مطر

کردن آنها دنبال درآمدزایی هم باشیم. 
   باید منتظر چه رتبه ای برای شمس آذر 

باشیم؟
 به امید خدا در آینده بهتر می شویم و 
سعی می کنیم در پایان فصل رتبه ای مناسب 

کسب کنیم. 

شکوری:  
 شمس آذر دنبال 

ستاره گرفتن نیست

هندبالیست های ایران فاتح  
نخستین نبرد قهرمانی ساحلی آسیا 
ایسنا: هندبالیست های ساحلی نوجوان 
قهرمانی  مسابقات  از  گام  اولین  در  ایران 
آسیا تیم قدرتمند عمان را شکست دادند. 
ایران  نوجوانان  ساحلی  هندبال  تیم ملی 
در اولین دیدار از مرحله گروهی رقابت های 
هندبال ساحلی آسیا تیم عمان را شکست 
دادند. ملی پوشان هندبال ایران در نیمه 
اول با اختلاف هشت امتیاز توانستد این 
تیم را با نتیجه ۱۶ بر هشت شکست دهند و 
برنده زمین بازی را ترک کنند. در نیمه دوم 
نیز بازی پایاپای پیش می رفت و امتیازها به 
ترتیب برای هر دو تیم ثبت می شد ولی تیم 
ایران در لحظات پایانی با هدردادن فرصت 
گذار کرد تا برنده  گلزنی نتیجه را به تیم عمان وا
بازی در پنالتی )شوت اوت( و پرتاب تن به تن 
مشخص شود. در این ضربات ملی پوشان 
نوجوان ایران توانستند حریف خود را ۹ بر 
هشت شکست داده و دو بر یک در این بازی 
پیروز شوند. سومین دوره رقابت های هندبال 
ساحلی نوجوانان آسیا از 2۵ مهر تا چهارم آبان 
به میزبانی شهر بانکوک تایلند برگزار می شود. 
ایران و تایلند در دو دوره قبلی این رقابت ها، 

قهرمانی آسیا را به دست آورده بودند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
کرم عفیف در  ایرنا: بازیکن تیم ملی فوتبال ایران گفت: ا
حد و اندازه بازیکنان ما نیست و میلاد محمدی در دیدار 
شب گذشته، اجازه هنرنمایی و نفس کشیدن به او نداد. 
امید نورافکن در بازگشت تیم کشورمان از دوبی پس از برتری 
چهار بر یک مقابل قطر در مرحله انتخابی جام جهانی 2۰2۶، 
اظهار داشت: در جام  ملت ها حضور نداشتم و وقتی با برخی 
بازیکنان تیم ملی صحبت می کردم، بابت شکست مقابل 
قطر در مرحله نیمه نهایی این رویداد، بسیار ناراحت بودند. 
وی افزود: قبل از بازی شب گذشته، بازیکنان باتجربه در 
رختکن صحبت های داشتند که این صحبت ها باعث شد 
بقیه بازیکنان از جمله خودم احساس غرور کنیم و با قدرت پا 
به میدان بگذارم. در این بازی همه خوب بودیم و قطر حرفی 
برای گفتن نداشت. بازیکن تیم ملی ادامه داد: در این بازی 
به دستور کادرفنی در دفاع چپ حاضر بودم و خداراشکر 
می کنم توانستم جواب اعتماد کادرفنی و امیر قلعه نویی را 
بدهم. از یک موضوع دیگر هم خوشحال هستم که میلاد 
کرم عفیف را نداد. امیدوارم  محمدی اجازه هنرنمایی به ا
میلاد در آینده هم برای تیم ملی بدرخشد. نورافکن یادآور 
شد: باید چند بار آن صحنه ای که گل خوردیم را بررسی 
کنیم، چون نباید این موضوع تکرار نشود. وی در مورد 
میزبانی امارات، گفت: جای تاسف دارد نتوانستیم در ایران 
میزبانی کنیم، چون استادیوم آزادی جو خاص خودش را 
دارد که هر تیمی وارد آن شود، قطعا لطمه می بیند. با این 
حال از اماراتی ها تشکر می کنم که همه امکانات را در اختیار 
کرم عفیف  ما گذاشتند. بازیکن تیم ملی درباره جنجال های ا
، اظهار کرد: این بازیکن اصلا در حد و  ح قطر بازیکن مطر

اندازه بازیکنان ما نیست. 

بیــنالمــلل
  به گزارش نشریه گاردین؛ همان طور که پیش از این اعلام 
شده بود، مارک بولینگام مدیراجرایی اتحادیه فوتبال انگلیس، 
دیروز )چهارشنبه( در ورزشگاه ومبلی لندن یک نشست خبری 
برگزار و در آن توماس توخل را به عنوان سرمربی جدید سه شیر 
معرفی کرد. توخل که از پایان فصل گذشته و اتمام قراردادش با 
بایرن مونیخ بیکار بود؛ با انگلیسی ها قراردادی ۱8 ماهه بسته 
و از ماه ژانویه سال 2۰2۵ کارش را آغاز خواهد کرد و تا آن زمان 
لی کارسلی، مربی موقت انگلیسی ها به کار خود ادامه خواهد 
داد. مربی آلمانی جانشین گرت ساوت گیتی می شود که پس از 
رقابت های یورو 2۰24 دست از هدایت سه شیر کشید. در همین 
حال آنتونی بری، مربی انگلیسی که در بایرن مونیخ نیز دستیار 
توخل بود، به عنوان دستیار او در کادر فنی تیم ملی انگلیس 
معرفی شد. توخل ۵۱ ساله که تنها سومین سرمربی خارجی 
تیم ملی انگلیس پس از اسون گوران اریکسون فقید و فابیو 
کاپلو است، پس از قبول این مسئولیت گفت: بسیار مفتخرم که 
مسئولیت هدایت تیم ملی انگلیس به من سپرده شده است. 
من مدت هاست که به فوتبال انگلیس یک احساس تعلق 
خاطر شخصی پیدا کرده ام و در تجربه قبلی ام از کار در این کشور 
- با چلسی - نیز لحظات فوق العاده ای داشتم. به دست آوردن 
فرصت کار در تیم ملی انگلیس با بازیکنان خاص و با استعدادی 

که برایش بازی می کنند، یک افتخار بزرگ است. 

تیم ملی فوتسال در انتظار یک تغییر بزرگ؛ 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

تیم ملی فوتسال ایران در جام جهانی 
و در مرحله یک هشتم  ازبکستان   2۰24
تا  خورد  شکست  کش  مرا مقابل  نهایی 
وداع زودهنگامی با این رقابت ها داشته 
باشد. تیم ایران در دوره گذشته توانسته 
بود خود را به یک چهارم برساند و در سال 
2۰۱۶ نیز عنوان سوم جهان را به دست 
گردان وحید شمسایی  آورده بود. نتیجه شا
در این دوره باعث شد تا بسیاری از اهالی 
آن منتقد باشند. چند هفته  فوتسال به 
پس از پایان جام جهانی، فدراسیون فوتبال 
جلسه ای فنی در خصوص نتایج تیم ملی 
تحت هدایت شمسایی برگزار کرد که در آن 

نیز حضور  از پیشکسوتان فوتسال  برخی 
داشتند. در این جلسه احسان اصولی رئیس 
کمیته فوتسال، اقدامات خود را در خصوص 
آماده سازی تیم ایران برای جام جهانی شرح 
داد و به نحوی اعلام کرد که کم کاری در این 
زمینه صورت نگرفته است. با این حساب، 
گردن  بر  را  تیم ملی  بد  نتایج  بار  اصولی 
شمسایی انداخت و خود را در این خصوص 
مقصر ندانست. شمسایی نیز در آن جلسه 
جلسات  به  کار  تا  داد  ارائه  توضیحاتی 

خصوصی تری بکشد. چند روز بعد جلسه  
فنی دیگری در فدراسیون برگزار شد که در 
آن مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال، 
مجید جلالی عضو کمیته فنی و اصولی نیز 
حضور داشتند. شمسایی نیز در این جلسه 
کرد و صحبت ها در خصوص  حضور پیدا 
نتایج تیم ملی به صورت مفصل تری ارائه 
شد. اصولی به عنوان رئیس کمیته فوتسال 
به شدت به دنبال جدایی وحید شمسایی 
از تیم ملی است، اما قرارداد سرمربی تیم ملی 

خ ندهد. اصولی  باعث شده تا این اتفاق ر
که در صورت برکناری شمسایی  می داند 
باید قرارداد این مربی را تمام و کمال بپردازد. 
رئیس کمیته فوتسال پیش از جام جهانی 
نیز رابطه خیلی خوبی با شمسایی نداشت و 
بارها در جلسات خصوصی با اهالی فوتسال، 
از سرمربی تیم ملی گلایه کرده است. رئیس 
کمیته فوتسال برای جدایی شمسایی از 
تیم ملی، منتظر استعفای او بوده و به نظر 
می رسد ایده دیگری برای این کار نداشته 
استعفا  قصد  نیز  شمسایی  وحید  باشد. 
ندارد و منتظر تصمیم فدراسیون نشینان 

برای آینده خود است. 

هادی ساعی رئیس فدراسیون تکواندو 
کادر فنی تیم های بانوان و  گفت: قرارداد 
کنون  آقایان تا پایان المپیک پاریس بود و ا

تیم ملی و کادر فنی نداریم. 
   توجه 

هادی ساعی در نشست خبری خود که 
در محل فدراسیون تکواندو برگزار شد، اظهار 
کرد: از بدو ورود به فدراسیون توجه مان  به 
تیم های پایه بود. بعد از جهانی رده های  
سنی بلغارستان، طلایی های  ما به مسابقات 
آسیایی رفتند و آنجا هم طلا گرفتند و تعدادی 
هم به بزرگسالان اضافه شدند. وی افزود: این 
روند ادامه خواهد داشت و نوجوانانی  را که 
طلای جهان گرفته اند به اردوی بزرگسالان 
می آوریم و این استعدادها رها نخواهند شد. 
حتی به طلایی ها مجوز دادیم که در لیگ 
بزرگسالان  شرکت کنند تا پشتوانه ای  برای 

تیم ملی باشند. 
   کادر فنی بانوان 

ساعی در ادامه درباره ادامه فعالیت کادر 
فنی تیم ملی بانوان گفت: در حال حاضر در 
هر دو بخش مردان و زنان، تیم ملی و کادر 

فنی نداریم. قراردادهای مربیان ما همیشه 
تا آخر مسابقات است و در حال حاضر نیز 
رویدادی تا چند ماه نداریم. جلسه  کمیته 
فنی هنوز برگزار نشده و البته نمی خواهیم 
بازیکنان را رها کنیم. نشست کمیته فنی برگزار 
خواهد شد و در این خصوص تصمیماتی 

گرفته می شود. 
   لیگ 

مربیان  عملکرد  آیا  اینکه  درباره  ساعی 
در لیگ تاثیری بر حضور آنان در کادرفنی 
تیم ملی دارد؟ گفت: حدود 2 سال و نیم که 
آمده ایم و نزدیک به ۹۰ مربی در تیم های ملی 
استفاده کردیم که آنها در لیگ های مختلف 
حضور دارند. در هر رده  بخواهیم مربیان 
تیم ملی گزینش شوند، کمیته فنی تعدادی 
جمع بندی ،  از  پس  که  می کنند  معرفی  را 
سرمربی گزینش می شود. سرمربی نیز اعضای 
معرفی  فنی  کمیته  به  را  خود  پیشنهادی 
می کند تا همکارانش انتخاب شوند. حتما 
که  هستند  مربیانی  از  فنی  کادر  سوم  نفر 
حتی  داشته اند.  خوبی  عملکرد  لیگ  در 
پیام  خانلرخانی که از پرافتخارترین  مربیان 

کادر فنی  لیگ است را بارها خواستیم در 
تیم ملی استفاده کنیم که خودش خواست 

در پاراتکواندو ادامه بدهد. 
کی     پیشنهاد به افلا

مجید  به  خارجی  پیشنهاد  درباره  وی 
اینکه  و  مردان  تیم ملی  سرمربی  کی  افلا
استقبال  گفت:  نیست؟  او  جدایی  نگران 
که مربیان ما به  می کنیم و دوست داریم 
خارج از کشور بروند چون سفیر تکواندو ایران 
می شوند و آن کشور را همراه ما می کنند. به 
طور مثال به یوسف کرمی  نیاز داشتم اما او 
کنون  کستان پیشنهاد داشت و رفت. ا از پا
کستان، ارتباط بسیار  به دلیل حضور او در پا
خوبی با فدراسیون این کشور داریم. چند 
مربی در سایر کشورها داریم و خودمان  هم 
رایزنی می کنیم تا تعداد مربیان خود در سایر 
کشورها را افزایش دهیم. آنها از نظر مالی 
تامین می شوند و این نیز حقشان  است. ما 
نمی توانیم حقوق چندانی بدهیم و باور کنید 
کی هستیم.  از نظر مالی شرمنده مجید افلا
مربیان ما در دنیا درجه یک هستند و حق آنها 

و خانواده شان  است  که تامین شوند. 

   ناراحتی مداح 
بر  مبنی  اخباری  انتشار  درباره  ساعی 
ناراحتی مینو مداح از فدراسیون گفت: اصلا 
این موضوعات نیست و مشکلی بین طرفین 
وجود ندارد. روز گذشته هم مراسمی بود 
که دعوت شد اما حضور پیدا نکرد. رئیس 
حاشیه های  درباره  تکواندو  فدراسیون 
زیاد مبینا نعمت زاده پس از المپیک گفت: 
بزرگ  که بی دلیل  موضوع ساده ای است 
شد. افرادی که فکر نمی کردند این نتایج در 
المپیک کسب شود به دنبال راه دیگری برای 
تخریب رفتند. خود من در دوران قهرمانی 
قهرمانان  همه  داشتم.  درخواست هایی 
درخواست هایی دارند که ۹۰ درصدش  اصلا 
برآورده نمی شود. نعمت زاده هم برای ادامه 
تحصیل خواسته ای داشت و فکر می کنم 
با این شرایط ادامه ندهد. وی گفت: برخی 
برای ادامه تحصیل از سهمیه هایی  استفاده 
کسی  نمی داند اما ورزشکاران  که  می کنند 
گر نعمت زاده  جلوی چشم هستند. مثلا ا
بخواهد پزشکی بخواند از سهمیه دیگران 

کم نمی شود. 

در فوتبال غریبه پرست هستیم 

در خصوص برتری 4 بر یک تیم ملی فوتبال ایران برابر 
قطر باید بگویم نیمه اول بازی پایاپایی بود به رغم اینکه در 
اواخر نیمه به گل مساوی رسیدیم، اما در نیمه دوم با آنالیز 
دقیقی که کادرفنی کرد موفق شدیم به برتری بسیار خوبی 
کرم عفیف  برسیم. این برتری قاطع جواب دندان شکنی به ا
بی ادب بود تا دیگر چنین رفتاری را تکرار کند. البته به این 
گر کارلوس کی روش  نتیجه رسیدم که غریبه پرست هستیم، ا
سرمربی بود و تیمش 4 گل به قهرمان جام ملت ها می زد، به 
قدری بزرگنمایی می شد که گویا فینالیست جام جهانی را 
برده ایم ولی، چون سرمربی ایرانی به چنین بردی رسیده، 
گر کی روش  انعکاس این پیروزی پر گل کاری عادی است. ا
مثل سرمربی ایرانی می برد جوری در بوق و کرنا می کردند که 
هر کسی خوب متوجه نشده کامل بفهمد ولی حالا که امیر 
قلعه نویی چنین بردی آورده بازتاب این برتری قاطع کاملاً 
معمولی است. کمی بیشتر دقت می کردیم خیلی بیشتر از 
4 گل هم می زدیم. به جای آنکه عملکرد موفق تیم ملی که 
ج از ایران بوده و  از 4 بازی ۱۰ امتیاز گرفته و 3 بازی در خار
آن میزبانی هم در تهران نبود، باز هم به مسأله جوانگرایی 
می پردازند که وظیفه سرمربی تیم ملی بزرگسالان نیست، 
باز هم با هوش و ذکاوت قلعه نویی تغییر نسل هم به مرور 
اتفاق می افتد. نمی شود تیمی که در راه صعود به جام جهانی 
است به یکباره جوانگرایی کند و هیچ کجای دنیا چنین 
خ نمی دهد، چون تیم ملی جای بهترین هاست و  کاری ر
که  کسانی  سن خاصی هم تعریف نشده، فقط امیدوارم 
برای تیم ملی زحمت کشیدند از تغییر نسل ناراحت نشوند، 
خ می دهد و آنها هم جای  چون این اتفاق به مرور زمان ر
بازیکنانی را گرفتند که از تیم ملی رفتند. پشتوانه خوبی برای 
تیم ملی درست نکردیم، در فوتبال پایه ها ضعیف هستیم، 
چون باشگاه ها توجه نمی کنند. ما در تمامی ادواری که به 
جام جهانی رفتیم فقط به صعود فکر می کردیم و برنامه ای 
برای آنکه از گروه مان بالا بیاییم نداشتیم. الان برنامه ریزی 
گروه مان صعود  از  2۰2۶ بتوانیم  کنیم تا در جام جهانی 
گر  کنیم. عین ژاپن و کره جنوبی نگاه مان به آینده باشد. ا
الگوبرداری درستی کنیم حتماً می توانیم از گروه خود بالا 
بیاییم. می گویند بیش از هزار مربی با مدرک A آسیا داریم 
ولی به آنها بهایی داده نمی شود و یک تعداد از مربیآنکه 
ارتباط دارند در چرخه هستند. به غیر از حسین عبدی که 
توانایی های فنی خود را ثابت کرده، دیگر مربیان تیم ملی پایه 
نمی توانند اثرگذار باشند، چون امتحان خود را پس داده اند. 
من به این اعتقاد دارم بازیکن بزرگ نمی تواند مربی بزرگ 
ک های روز  باشد ولی باید به همه مربیان فرصت داد و ملا

دنیا را برای قضاوت لحاظ کرد. 

مهدیامیرآبادی
کارشناسفوتبال

ساعی: مشکلی با مداح نداریم

 اصولی منتظر استعفای شمسایی است!


